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Vragen van het lid Rooderkerk (D66) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur
en Wetenschap over het bericht Talenten in klassieke muziek hard geraakt door
nieuwe subsidieronde. «Het Jong Oranje van de muziek verdwijnt»
(ingezonden 22 juli 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht in Trouw «Talenten in klassieke muziek hard
geraakt door nieuwe subsidieronde. «Het Jong Oranje van de muziek
verdwijnt»»1

Vraag 2
Klopt het dat vrijwel alle muziekinstellingen die talentontwikkeling centraal
stellen, ondanks dat zij een positieve beoordeling hebben, hun subsidie
verliezen in de nieuwe Basisinfrastructuur (BIS)?

Vraag 3
Overziet u de consequenties hiervan? Betekent dit dat deze instellingen de
deuren in alle waarschijnlijkheid moeten sluiten, en daarmee de muziekedu-
catie en talentontwikkeling verder verschraalt in Nederland?

Vraag 4
Herkent u de algemene trend dat het aanbod van muziekeducatie al sinds
2010 aan het krimpen is, met als gevolg dat er minder aanwas van jong talent
is op bijvoorbeeld de conservatoria in Nederland, met als gevolg daarvan
minder doorstroom naar orkesten van wereldniveau?

Vraag 5
Zo ja, wat gaat u doen om die trend te keren?

Vraag 6
Zo nee, hoe verklaart u dat dit het beeld is dat geschetst wordt door het veld?

1 Trouw, 6 juli 2024, Talenten in klassieke muziek hard geraakt door nieuwe subsidieronde. «Het
Jong Oranje van de muziek verdwijnt» (www.trouw.nl/cultuur-media/talenten-in-klassieke-
muziek-hard-geraakt-door-nieuwe-subsidieronde-het-jong-oranje-van-de-muziek-
verdwijnt~b2cdf0e8/?utm_campaign=shared_earned&utm_medium=social&utm_
source=copylink).
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Vraag 7
Bent u bereid om in gesprek te gaan met het veld over de consequenties van
deze beslissing, en met hen afspraken te maken over het borgen van de
gehele keten van educatie en talentontwikkeling voor klassieke muziek en
jazz?

Vraag 8
Kunt u in kaart brengen om hoeveel geld het precies gaat? Hoeveel subsidie
is er nog nodig om muziekinstellingen die talent ontwikkeling centraal stellen
en een positieve beoordeling hebben gehad, alsnog een subsidie toe te
kennen?

Vraag 9
Kunt u deze vragen voor het eind van het zomerreces beantwoorden?
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